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Det gemensamma funktionshinderrådet har tagit del av ärendet 

och ställer sig positivt till rapporten och kommande satsningar. 

Inom vård- och omsorgsboendet är det mänskliga bemötandet 

viktigt t.ex. vid behandlingssituationer, vid vardagssysslor hos 

brukaren. Det har förstudien observerat men hur värdera det 

vetenskapligt, mera studier behövs. 

 

 

7.  Anmälningsärenden 

 Det gemensamma funktionshinderrådet beslutar att lägga följande 

dokument till handlingarna. 

7.1. Protokoll från socialnämndens sammanträde 

den 19 september 2017, justerat den 19 september 

7.2. Protokoll från äldrenämndens sammanträde 19 september 

2017. Justerat den 3 oktober. 

7.3. Protokoll från överförmyndarnämnds sammanträde 

den 21 september 2017, justerat den 28 september 2017. 

7.3. Protokoll från kommunstyrelsens råd för funktionshinder- 

frågor den 11 september 2017, justerat den 20 september 

2017. 

  

 

8. Övriga frågor 

8.1. S:t Julianpriset förslag om pristagare. Rådet diskuterade 

frågan och konstaterar att två av rådets ledamöter är i 

jävsituation som ledamöter i KS-funktionshinderrådets/jurys 

ledamöter. Rådets andra ledamöter kan lämna sina förslag till 

stadsledningskontoret. 

8.2. Ledamoten Gunnar Sandström gav information om 

konsekvenser, när antalet ledsagningstimmar i en 

stadsdelsförvaltning minskades från 20 timmar till 12 timmar 

för en 90 år gammal person. Det ledde till en fallolycka på 

gatan och sjukhusbesök, m.m. 

8.3. Ledamoten Håkan Jarmar diskuterade frågan om skillnader 

och likheter mellan Lex Sarah och Lex Maria. Och om 

missförhållanden i kommunen anmäls enligt Lex Sarah. Om 

missförhållande är ett rätt ord? Han föreslog granskning av 

vart Lex Sarah leder till. Förvaltningschef Gillis Hammar 

svarade att det finns sammanställningar av anmälningar och 

de görs i staden. Allvarligare händelser anmäls till IVO. 

8.4. Utskrivning från sjukhus (landstingets verksamhet) till 

kommunens verksamheter. Ledamoten Håkan Jarmar lyfte 

upp frågan hur överenskommelsen kommer att förverkligas i 

staden. Förvaltningschef Ann-Christine Hansson 

informerade om att äldrenämnden har bildat för 


